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ZAPISNIK SA 3. IZVANREDNE SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA CRIKVENICE 

ODRŽANE DANA 28. KOLOVOZA 2013. GODINE 

U 19,00 SATI 

 Nazočni članovi Gradskog vijeća: 

 Vedran Antić, Marina Baričević, Josip Friš, Mato Gavran, Lovorko Gržac,ing., 

Branko Kleković, Paulo Krmpotić, dr.sc. Dragan Magaš, Dino Manestar, Darko 

Pavlić, Ivan Pavlić, Zdravko Pernar, Igor Posarić, Željko Skrbin, Žarko Stilin, Ivana 

Ševerdija, Davorka Vukelić Ljubobratović. 

 Sjednici su nazočni: 

 Gradonačelnik Damir Rukavina, zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić, 

zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić, pročelnik Upravnog odjela za pravne poslove 

Silvio Ratković, pročelnica Upravnog odjela za financije mr. sc. Snježana Sikirić, 

zamjenica v.d. pročelnice Upravnog odjela za javne potrebe Dubravka Mijalić, 

pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Stanka Car, zamjenica pročelnika Upravnog odjela za pravne poslove Jasminka 

Citković, stručna referentica za pripremu sjednica Dubravka Pobor, direktorica GKTD 

"Murvica" d.o.o. Sonja Polonijo, zamjenik direktora KTD-a "Vodovod Žrnovnica" Josip 

Stipeč, ispred TZ Grada Crikvenice Katarina Šegota, ravnateljica Dječjeg vrtića 

"Radost" Martina Magaš, ravnateljica Osnovne škole Zvonka Cara Desiree Pečaver, 

predstavnici medija – Tomislav Dodlek – Crikvenica danas, Anto Ravlić – Novi list. 

 Prije otvaranja aktualnog sata na prijedlog predsjednika Gradskog vijeća 
održana je minuta šutnje za preminulog Josipa Kukuljana, koji je jedan od 
najzaslužnijih za stvaranje i ustroj hrvatske vojske i policije na riječkom području, a 
potom i za obranu i oslobođenje Dubrovnika, gdje je obavljao funkciju ratnog 
načelnika dubrovačke Policijske uprave. U razdoblju od 1997. do 2001. godine bio je 
saborski zastupnik u tadašnjem Županijskom domu Hrvatskog sabora te  
potpredsjednik saborskog odbora za hrvatske branitelje. 
 

 Aktualni sat 

 Igor Posarić postavlja pitanje dokle se je došlo sa realizacijom projekta 

gradske knjižnice i koji su postupci javne nabave pokrenuti. Za gradsku knjižnicu je u 

proračunu osigurano milijun i pol kuna. Posebno ističe ovo pitanje iz razloga jer je 

nezavisna lista  uvjetovala podršku proračuna uvrštavanjem ovog projekta u 

proračun.  Traži pisani odgovor. Nadalje postavlja pitanje što je sa zbrinjavanjem 

komunalnog otpada od strane gospodarskih subjekata na način da se vrši primarna 

selekcija. Na pitanje o komunalnom otpadu odgovara Sonja Polonijo naglašavajući 
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da se je krenulo sa popustima prema gospodarskim subjektima koji posluju cijele 

godine. Za legalno zbrinjavanje otpada također je dat popust od 30% ali je odaziv 

gospodarskih subjekata bio veoma loš. U ovom je postupku trebalo dokazati da se 

ambalaža i papir zbrinjavaju legalno. Postupci se provode i to postepeno kako bi se i 

kod građana i kod gospodarskih subjekata stvorila navika zbrinjavanja otpada. 

 Darko Pavlić postavlja pitanje vezano za dizanje šahti od oborinske 

kanalizacije prilikom velikih količina kiše, da li se šahte u tom momentu koje stvaraju 

veliku opasnost u prometu mogu za vrijeme nevremena podignuti ili postoji neko 

drugo rješenje. Drugo pitanje je da li je tiuristička zajednica ili Grad smislio rješenje 

za produženje turističke sezone određenim događanjima u jesen i proljeće. Zamjenik 

gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da se ovakve situacije kod oborinskih 

voda događaju u gotovo svim gradovima kada je količine vode velika, odnosno 

pritisak vode u cijevima je veći od dozvoljenog te dolazi do podizanja šahta. Treba 

samo što prije djelovati kako je to i danas učinjeno  i podržavati održavanje oborinske 

kanalizacije. Katarina Šegota ispred Turističke zajednice odgovara da što se tiče 

privlačenja turista van sezone da je TZ aktivna u skladu sa svojim zacrtanim 

programom, a radi se o događanjima koja služe promociji naše destinacije. 

 Ivan Pavlić postavlja pitanje što je sa koncesijom za postavljanje reklamnih 

tabli, plakatiranje i reklamiranje. Ovo pitanje postavlja iz razloga jer napominje da je 

stanje veoma loše, da se stare reklamne table trebaju ukloniti, te postavlja pitanje tko 

je za to zadužen i tko je zadužen za izgled i tipiziranje reklamnih tabli. Nadalje 

postavlja pitanje malih komunalnih akcija za koje je u proračunu predviđeno oko 

milijun kuna i to za uređenje prometnica, javnih površina, javne rasvjete. Potrebno je 

da se isti radovi obave prije početka turističke sezone, a nikada se to nije učinilo u 

cijelosti. Naglašava da je za proširenje i dopunu javne rasvjete osigurano u 

proračunu oko 400 tisuća kuna. Predlaže da se posao olakša i da se za izradu 

tendera nabavi poseban kompjuterski program kao što imaju gotovo sve firme u 

našem okruženju. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da se 

reklamne tabele kontinuirano uklanjaju a da za postavljanje istih Grad ubire prihod. 

Za male komunalne akcije u proračunu je osigurano milijun i šesto tisuća kuna. 

Kašnjenje je uzrokovano između ostalog i izradom troškovnika. Većina istih poslova 

prebačena je u GKTD "Murvicu" d.o.o. te dolazi do problema skupljanja podataka od 

strane mjesnih odbora što onemogućava da se na vrijeme krene u javnu nabavu. 

Kompjuterski program se može nabaviti ukoliko će ubrzati postupak, međutim ako 

mjesni odbori ne shvaćaju važnost postupka kašnjenja će i dalje biti. 

 Ivana Ševerdija postavlja pitanje kada će se uređivati autobusne čekaonice u 

Dramlju jer školska djeca nemaju gdje čekati autobus. Drugo je pitanje da li će se ove 

godine financirati prijevoz srednjoškolaca u škole. Zamjenik gradonačelnika Veselko 

Mutavgjić odgovara da da je Mjesni odbor Dramalj već nabavio iz sredstava malih 

komunalni akcija autobusne čekaonice ali je problem zemljišta na koje će se 

postaviti. Gotovo sve je privatno zemljište. Još će se sa mjesnim odborom snimiti 
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situacija. Zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić odgovara da će Grad i ove godine 

sufinancirati prijevoz srednjoškolaca. 

 Marina Baričević ima primjedbu na urednost WC na autobusnoj stanici koji ne 

služi na čast turističkoj destinaciji kao što je Crikvenica i moli da se po tom pitanju 

nešto poduzme. Također moli da komunalni redari obrate više pozornosti na kućne 

ljubimce koji šeću u krugu osnovnih škola i doma zdravlja i ostavljaju svoj izmet. 

Sonja Polonijo odgovara da GKTD Murvica ne vodi brigu o WC-u na autobusnoj 

stanici a poznato je da je to prostor u vlasništvu Autotransa. Predlaže da Grad kao 

organizator javnog prevoza upozori koncesionara – Autotrans na prostor javnog WC-

a. Kada se tiče kontrole komunalnih redara vezano za kućne ljubimce krenulo se je 

sa prijavama, međutim činjenica je da vlasnici još nemaju navika držanja reda. 

 Zdravko Pernar postavlja pitanje zašto se na Dan Velike Gospe u Crikvenici 

na tržnici nije održao sajam kao i svake godine.  Nadalje ističe problem prometa i 

gužve u Tomislavovoj ulici. Na prijelazu Tomislavove u Frankopansku ulicu treba 

bolje označiti dolazak na  jednosmjerni promet u dvije trake. Također se na početku 

Vinodolske ulice nalazi turistička signalizacija na kojoj je prikazano staro 

prometovanje koje se je izgradnjom trga promjenilo i više ne važi te tu tablu treba 

ukloniti. Zamjenik Gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je sajam za Velu 

Gospu održan na šetnici u parku ispred pošte. Za iduću godinu gužva iz Tomislavove 

ulice riješiti će se postavljanjem semafora. Označavanje dvije trake jednosmjerne 

ulice – Frankopanske  napraviti će se kod Erste banke. Na smeđoj će se signalizaciji 

provjeriti putokaz i ukloniti isti ukoliko je netočan. 

 Davorka Vukelić Ljubobratović ističe da je horizontalna signalizacija iscrtana 

za turistčki vlakić ali još nije vozio. Nadalje postavlja pitanje što je sa posudama za 

odlaganje smeća na Štrosmajerovoj ulici iz kojih se širi neugodan miris i oko posuda 

je neuredno. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da obzirom na 

preregulaciju prometa nisu postignuti uvjeti za vlakić na vrijeme. Grad je u 

međuvremenu koncem sprnja odradio svoj dio a momentalnu informaciju zašto vlakić 

ne vozi nemamo. Sonja Polonijo naglašava da neugodan miris iz moloka ide iz 

razloga jer se u isti odlaže otpad koji ne pripada tamo. Moloci se peru dva puta 

tjedno. Dogovoreno je da se sekundarne sirovine ostavljaju uz moloke da  ih naše 

ekipe kupe i nekoliko puta na dan. Oko moloka se radilo i dva do tri sata dnevno. Još 

uvjek traje privikavanje ali Šrtosmajerova ulica izgleda puno bolje. 

 Branko Kleković naglašava da bi  kod Doma zdravlja na parkingu u turističkoj 

sezoni trebalo osigurati WC iz razloga jer se vikendom dnevno parkiraju busevi te je 

prisutan velik broj dnevnih turista. Smatra da u Crikvenici imamo premalo javnih WC. 

Drugi je problem dio Ulice Braće dr. Sobol kod kuće Manestar i Kraljić jer kiša stvara 

veliku količinu vode kao primjer danas, i stvaraju se nanosi pijeska. Isti je problem 

kod Ruske crkve u zavoju gdje je nanešenim pijeskom ugrožena sigurnost prometa. 

Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić se ne slaže sa prijedlogom Branka 

Klekovića vezano za broj WC-a, naglašava da ih imamo 5 na području Crikvenice te 
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nemamo ni potrebu ni namjeru povećavati ih. Stanka Car obrazlaže da je danas 

intenzitet kiše bio velik i da istu količinu vode ne može progutati niti jedna oborinska 

kanalizacija. Ekipe su i danas na terenu i stanje će biti sanirano. U Ulici Br. dr. Sobol 

pokušati će se riješiti problem dodavanjem slivnika. 

 Žarko Stilin napominje da će postaviti pitanje pročelnicama Stanki Car i 

Snježani Sikirić jer na prošloj sjednici nije bio zadovoljan odgovorom zamjenice i 

zamjenika gradonačelnika. Gđi Stanki Car postavlja pitanje da li je ove godine bila u 

Selcu i gdje se je parkirala. Naglašava da je u Selcu prekrasan WC ali mu je 

prekratko radno vrijeme. Gđi Sikirić postavlja pitanje na čemu se momentalno radi po 

pitanju prijave Grada na  natječaje ministarstava i  strukturnih fondova. Predsjednik 

napominje da je poslovnička mogućnost da se odmah izrazi nezadovoljstvo 

dobivenim odgovorom te je vijećnik isto mogao učiniti na prošloj sjednici. Zamjenik 

gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da vijećnik ima pravo svakim radnim 

danom u uredovno vrijeme imenovanim pročelnicama postavljati pitanja. 

 Dino Manestar postavlja pitanja i traži pisani odgovor od pročelnika Upravnog 

odjela za pravne poslove gdin-a Ratkovića. Na koji način se kod najma sportskih 

terena za nesportske manifestacije određuje cijena, kome idu prihodi i tko ima utjecaj 

na određivanje cijena. Drugo je pitanje koliko će biti procjenjeni troškovi za 

održavanje Trga Stjepana Radića na godišnjoj razini. Sonja Polonijo odgovorom 

poziva sve mjesne odbore da se uključe u izradu programa čišćenja i daju svoje 

prioritete. Momentalno se preispituju troškovi svih poslovnih jedinica. Dino Manestar 

izrazio je nezadovoljstvo odgovorom i navodi da očekuje apsolutni iznos. Zamjenik 

gradonačelnika navodi da je očito da će se troškovi održavanja trga povećati jer je 

čišćenje obimnije. Sonja Polonijio odgovara da je procjenjeno na 200 tisuća kuna 

plus minus 5%. 

 Vedran Antić napominje da nije bitno koliko se puta čisti već koliko se puta 

očisti. U Selcima se ove godine nije čistilo. Po prirodi posla 16 sati na dan sam u 

svojem lokalu koji se prostire duž 22 metra šetnice. Isti dio čistimo sami svaku večer. 

Postavlja pitanje Katarini Šegoti i traži pisani odgovor o financijskom izvješću prihoda 

i rashoda TIC Selce. Sonja Polonijo odgovara da je vezano za pitanje na prošloj 

sjednici ispisala kompletan program čišćenja za Selce i da će vijećnik dobiti i pisani 

odgovor. Napomenula je da se riva u Selcima pere 2 – 3 puta tjedno. 

 Nakon aktualnog sata Dubravka Pobor izvršila je prozivku , te je predsjednik 

utvrdio da je sjednici nazočno 17 članova Gradskog vijeća. 

 Članovi Gradskog vijeća jednoglasno su prihvatili dnevni red. 
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D n e v n i   r e d: 

1. Izvješće Mandatne komisije o ostavci  i početku mandata na dužnost člana 
Gradskog vijeća  

2. Prijedlog odluke o stjecanju dionica društva JADRAN d.d. za hoteljerstvo i 
turizam Crikvenica pretvaranjem potraživanja u udjele u kapitalu trgovačkog 
društva i otpisu dijela potraživanja  
 

 

TOČKA 1. Izvješće Mandatne komisije o ostavci  i početku mandata 
na dužnost člana Gradskog vijeća  
 
 Izvješće Mandatne komisije podnio je predsjednik Komisije Zdravko Pernar. 
 Članovi Gradskog vijeća primili su na znanje Izvješće o davanju ostavke člana 
vijeća Ratka Đeneša i početku obnašanja dužnosti zamjenika člana vijeća Josipa 
Friša. 
 Član Gradskog vijeća Josip Friš prišao je polaganju  prisege koju je pročitao 
predsjednik Gradskog vijeća. 
(Prisega člana Gradskog vijeća Josipa Friša u privitku je Zapisnika i čini njegov 
sastavni dio) 
 

TOČKA 2. Prijedlog odluke o stjecanju dionica društva JADRAN d.d. 
za hoteljerstvo i turizam Crikvenica pretvaranjem potraživanja u 
udjele u kapitalu trgovačkog društva i otpisu dijela potraživanja  
 
 Prijedlog odluke obrazložio je gradonačelnik.  
 Predsjednik Gradskog vijeća napomenuo je da su Prijedlog odluke razmatrali 
Odbor za financije i Odbor za Statut, poslovnik i propise. 
 U raspravi su učestvovali Igor Posarić, zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić i dr.sc. Dragan Magaš. 
 Članovi Gradskog vijeća su jednoglasno prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
 O D L U K U  
 
 o stjecanju dionica društva JADRAN d.d. za hoteljerstvo i turizam Crikvenica 
pretvaranjem potraživanja u udjele u kapitalu trgovačkog društva i otpisu dijela 
potraživanja.  
(tekst Odluke KLASA:940-01/12-01/78, UR.BROJ.:2107/01-05/01-13-17 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 

Dovršeno u 20,00 sati. 

Stručna referentica za pripremu sjednica  Predsjednik Gradskog vijeća 

 Dubravka Pobor            Lovorko Gržac,ing. 

 


